
Referat fra Lokalrådets Borgermøde 27. februar 2025 i Kragelund Forsamlingshus 

Borgermødet var første del af i alt tre generalforsamlinger, som Lokalrådet, Kragelund 
Forsamlingshus og Kragelund Vandværk var gået sammen om at holde. 

Dagsorden 

 

Ejner Rahbæk bød forsamlingen velkommen, og viste dagsordenen 

1. Valg af dirigent: Lars Faarup blev valgt 
2. Valg af referent: Lars Dam Kähler blev valgt 
3. Lokalrådets beretning for 2024 blev afgivet af formanden, Ejner Rahbek. Den fulde 

beretning ligger på Lokalrådets hjemmeside, www.kragelund8600.dk, så af 
tidsmæssige årsager kom Ejner kort ind på følgende punkter: 

a. Lokalrådets sammensætning siden årsmødet i 2024 med tak til Pia og Jan for 
deltagelsen og velkommen til Lene Gam 

b. Varmeprojektet 
c. Liv i det lokale med grønne områder ved indfaldsvejene til Kragelund 
d. Sikker Trafikprojektet 
e. Byggeriet på Kragelund Skovvej 
f. Tilflytterarrangement 
g. Krageræset 

Ejner sluttede med at takke Lokalrådets medlemmer og Silkeborg Kommune for godt 
samarbejde. 

Beretningen blev vedtaget uden spørgsmål. 
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4. Fremlæggelse af regnskab 
Lars Dam Kähler fremlagde regnskabet, som også er tilgængeligt på hjemmesiden. 
Lars uddybede to punkter: 

• Omkostningerne til hjertestartere på godt 8.000 kr., som dækkede to års 
vedligehold (en hjertestarter i Kragelund og en i Frederiksdal), og fortalte om 
planer om at få den i Kragelund udskiftet, da vedligeholdelsesomkostningen 
på den alene er ca. 3.500 om året og altså mere end dobbelt af, hvad den i 
Frederiksdal koster. 

• Projekter skal gerne gå i nul. Det blev ikke tilfældet for Sikker Trafik (-1.900 kr) 
og for Varmeprojektet (-5.200). Årsagen til det store underskud på 
Varmeprojektet skyldes, at en overførsel fra Silkeborg Kommune på 10.000 kr. 
få dage efter stormødet i januar fejlagtig blev antaget at være kommunens 
bidrag til projektet. Dette blev derfor indregnet og medtaget i beregningen af 
tilbagebetalingen ved projektets afslutning. Da tilbagebetalingen var igangsat, 
meldte Kommunen tilbage på forespørgsel om, hvordan de ønskede deres 
andel returneret, at de da aldrig havde indbetalt noget til projektet. 
Ved en nærmere undersøgelse viste det sig så, at de 10.000 kr. var det årlige 
tilskud til lokalråd. Der blev derfor tæret af bankbeholdningen. 
 

Regnskabet blev godkendt uden spørgsmål 
 

5. Valg af medlemmer til Lokalrådet. 
Ingen ønskede at stille op. Lokalrådet er i øvrigt selvsupplerende i en mangelsituation. 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Poul Arne Danielsen var villig til genvalg og blev valgt. 

7. Indkomne forslag var der ingen af 
8. Eventuelt 

a. Lars Faarup informerede forsamlingen om pågående undersøgelser af 
undergrundens egnethed til CO2-lager 

b. Merete Fenger informerede om et kommende samarbejde med lokalrådet i 
Engesvang om Hærvejen og 
at der burde startes et arbejde på udredning af effekterne for lokalområdet ved 
etablering af Hærvejs-motorvejen 

Herefter afsluttedes årsmødet. 


